
Democrats Abroad Germany Declaration of Global Support for the LGBTQ+ Community 

Democrats Abroad Germany stands united in the unwavering belief that every 
individual—regardless of their sexual orientation, gender identity, or expression—deserves 
equal rights, dignity, and opportunity. We are committed to a world where LGBTQ+ people are 
free to live openly and authentically, and where their rights are fully recognized and protected 
under the law, wherever they may reside. 

Through the work of the Democrats Abroad LGBTQ+ Caucus, we reaffirm our commitment to 
the global LGBTQ+ community. We advocate for a future in which LGBTQ+ Americans living 
abroad are empowered to participate fully in the democratic process and have equitable access 
to government services, employment opportunities, and protections—free from discrimination or 
prejudice. 

We strive to: 

●​ Engage and mobilize LGBTQ+ Americans overseas to vote and make their voices heard 
in every election.​
 

●​ Elevate and advance the issues at the heart of the LGBTQ+ community, including 
marriage equality, trans rights, healthcare access, and family recognition.​
 

●​ Challenge and dismantle systemic barriers rooted in past discrimination, including those 
stemming from laws like the Defense of Marriage Act.​
 

●​ Support and amplify the work of our global chapters in organizing Pride events, voter 
outreach, and community-building efforts that affirm LGBTQ+ identity and foster 
solidarity.​
 

●​ Ensure LGBTQ+ representation in all our advocacy, communications, and policy 
platforms.​
 

●​ Push for inclusive legislation and policies by lobbying U.S. lawmakers on the unique 
challenges LGBTQ+ Americans face while living abroad.​
 

●​ Champion LGBTQ+ leadership within Democrats Abroad, fostering a culture of diversity, 
equity, and empowerment.​
 

●​ Partner with Democratic Party LGBTQ+ caucuses to build collective strength and 
achieve shared goals.​
We celebrate the resilience, courage, and contributions of LGBTQ+ individuals around 
the world. Democrats Abroad remains steadfast in our pursuit of justice and equality, not 
just in the United States, but everywhere LGBTQ+ people seek to live freely, love openly, 
and thrive without fear. 

Love is love. Equality is non-negotiable. Our fight continues—worldwide. 



Democrats Abroad Germany Declaration of Global Support for the LGBTQ+ Community 

Die Democrats Abroad Germany stehen vereint in der festen Überzeugung, dass jeder Mensch 
– unabhängig von seiner sexuellen Orientierung, Geschlechtsidentität oder seinem Ausdruck – 
gleiche Rechte, Würde und Chancen verdient. Wir setzen uns für eine Welt ein, in der 
LGBTQ+-Menschen offen und authentisch leben können und ihre Rechte überall auf der Welt 
gesetzlich anerkannt und geschützt sind. 

Durch die Arbeit des LGBTQ+ Caucus der Democrats Abroad bekräftigen wir unser 
Engagement für die globale LGBTQ+-Community. Wir setzen uns für eine Zukunft ein, in der im 
Ausland lebende LGBTQ+-Amerikanerinnen und -Amerikaner uneingeschränkt am 
demokratischen Prozess teilnehmen und gleichberechtigten Zugang zu staatlichen 
Dienstleistungen, Beschäftigungsmöglichkeiten und Schutz erhalten können – frei von 
Diskriminierung und Vorurteilen. 

Wir streben danach: 

●​ LGBTQ+-Amerikanerinnen und -Amerikaner im Ausland zu motivieren und zu 
mobilisieren, damit sie bei jeder Wahl ihre Stimme abgeben. 

●​ Die zentralen Themen der LGBTQ+-Community, darunter die Gleichstellung der Ehe, 
Transgender-Rechte, Zugang zur Gesundheitsversorgung und die Anerkennung von 
Familienangehörigen, stärker in den Vordergrund zu rücken und voranzutreiben. 

●​ Hinterfragen und beseitigen Sie systemische Barrieren, die auf Diskriminierung in der 
Vergangenheit beruhen, einschließlich solcher, die sich aus Gesetzen wie dem Defense 
of Marriage Act ergeben. 

●​ Unterstützen und verstärken Sie die Arbeit unserer globalen Ortsverbände bei der 
Organisation von Pride-Veranstaltungen, der Wähleransprache und den Bemühungen 
zum Aufbau von Gemeinschaften, die die LGBTQ+-Identität bekräftigen und Solidarität 
fördern. 

●​ Sorgen Sie dafür, dass LGBTQ+ in all unseren Advocacy-, Kommunikations- und 
Politikplattformen vertreten ist. 

●​ Setzen Sie sich für inklusive Gesetze und Richtlinien ein, indem Sie US-Gesetzgeber auf 
die besonderen Herausforderungen aufmerksam machen, denen LGBTQ+-Amerikaner 
im Ausland gegenüberstehen. 

●​ Stärken Sie die Führungsrolle von LGBTQ+ innerhalb der Democrats Abroad und 
fördern Sie eine Kultur der Vielfalt, Gleichberechtigung und Ermächtigung. 

●​ Arbeiten Sie mit LGBTQ+-Fraktionen der Demokratischen Partei zusammen, um 
kollektive Stärke aufzubauen und gemeinsame Ziele zu erreichen. 

●​ Wir feiern die Widerstandsfähigkeit, den Mut und den Beitrag von LGBTQ+-Personen 
weltweit. Die Democrats Abroad bleiben ihrem Streben nach Gerechtigkeit und 
Gleichberechtigung treu – nicht nur in den Vereinigten Staaten, sondern überall dort, wo 
LGBTQ+-Menschen frei leben, offen lieben und ohne Angst gedeihen wollen. 

Liebe ist Liebe. Gleichberechtigung ist nicht verhandelbar. Unser Kampf geht weiter – 
weltweit. 


